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理论之外，也好喜欢她的文风……

-----------------------------
intro章节的axiom，本科时看觉得好奇葩为什么要写这些囧，现在重看，发现都过去二
十五年了，学者还在犯她指出过的病，真是神奇敏锐
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-----------------------------
我真心觉得既然是Sedgwick出品，就一定是一本晦涩难懂的书啊T.T

-----------------------------
读完导论6条axiom，百闻不如一见！queer historicism和global queer
studies，其实都是在处理身份范畴和文化传统的rupture和continuity的问题；不过一个
在时间意义上，一个在空间意义上；有时空间上的分野会被时间上的线性发展观遮蔽。

-----------------------------
the deconstruction of the closet into "the closet as a spectacle" and "the closet as a
viewpoint"---the crisis of the conceptualization fo gender identity and sexuality at the
turn of the century---the expansive intersectionality---"It takes one to know one"---form
and affect
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毕业论文纪念

-----------------------------
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书评

Axiom 1: People are different from each other. Axiom 2: The study of sexuality is not
coextensive with the study of gender; correspondingly, antihomophobic inquiry is not
coextensive with feminist inquiry. But we can’t know in advance how they will be d...  
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